
Jeg savner en permanent tilslutningsløype fra Leirpollen og Holmfjord. Det er pr. i dag flere 
fastboende og hyttefolk i Leirpollen enn på Mårnes, og begrensede parkeringsmuligheter ved starten 
av løype 24. Det er en tidligere opparbeidet trase som grovt sett følger høyspentlinja til Holmfjord. 
Den har vært i bruk siden før faste scooterløper ble oppfunnet. Ved å ta denne i bruk vil 
turmulighetene til Leirpollens innbyggere bli langt enklere. 

Jeg skriver dette som et vedlegg da feltet ‘Utalelse til saken’ ikke fungerer som det skal.


